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VÁŠ DOPIS ČJ:

ZE DNE:

NAŠE ČJ.: UIVICP21/11001/2022

SPIS. ZN.:

VYŘIZUJE: DiS. Helena Gryčová

TEL.: 281012948

E-MAIL: helena.grycova©praha21.cz

DATUM: 13.07.2022

Věc: Zápis z iednání Komise Zdravá městská část a MA21. ze dne 13.7.2022

Místo konání:

Velká zasedací místnost ÚMČ Praha 21, Staroklánovická 260

Praha - Újezd nad Lesy 19016

Přítomni: předseda komise: Petr Duchek

Zdeněk Růžička (příchod 16:40, odchod 17:17)

Milan Samec (příchod 16:40)

Ing.Jitka Carbolová

Mgr. Lenka Danielová

Klára Zezulová (příchod 16:50)

Omluveni: Lenka Krátká

Bc. Markéta Slavíková

Bc. Radka Lipanovičová

Program:

1. Kontrola splnění úkolu z minulého zasedání komise — pocitová mapa / report

2. Participativní rozpočet 2021 (realizace projektů a jejich nákladnost) a part.

rozpočet 2022 (informace o průběhu hlasování a vítězných projektech)

Den bez aut 2022 — představení formy osvětové akce + diskuse 5 členy komise

4. Různé
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Průběh jednání:
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Jednání Komise ZMČ a MA21 zahájil v 16:38 hodjejí předseda p. Duchek. Konstatoval, že

komise je usnášeníschopná a seznémil členy komise 5 body programu.

1. Kontrola splnění úkolu z minulého zasedání komise — pocitová mapa / report

Komise se na minulém zasedání shodla, že vytřídí informace z pocitově mapy, připraví

report a ten předloží předseda komise KZMCjednotlivým komisím k vyjádření. Následně

by se odpřipomínkované výsledky pocitové mapy předložili radním MČ Praha 21 a

tajemnici úřadu. 15 otázek si mezi sebou rozdělili. Vzhledem ktomu, že se nepodařilo

zpracovat všechny otázky, členové komise byli požádání, aby zpracování dokončili.

Následně pan předseda připraví pro radnía tajemníci úřadu.

2. Participativní rozpočet 2021 (realizace projektů a jejich nákladnost) a part.

rozpočet 2022 (informace o průběhu hlasování a vítězných projektech)

Tajemnice komise uvedla počty hlasujících v participativním rozpočtu za 3 ročníky a dále

uvedla výši nákladů za realizované projekty z participativního rozpočtu roku 2021.

Počty hlasujících:

PaR 2020 - hlasovalo 225 osob

PaR 2021 — hlasovalo 291 osob

PaR 2022 — hlasovalo 265 osob

Náklady projektů z particip.rozpočtu 2021:

Víceúčelové hřiště na Rohožníku — celková cena 3.288.000 Kč

Oprava BUS přístřešku a zastávky BUS MHD Rohožnická — celková cena 713.118 Kč

Starosta dále doplnil informace k pravidlům participativního rozpočtu a to, že rada MČ

může rozhodnout o realizaci projektů ve vyšší ceně, než je avizováno pro daný ročník.

Dále, že 50 % všech nákladů spojených s realizací projektů z participativního rozpočtu

získá MČ zpět z MHMP. Také uvedl důvody, proč narostla cena víceúčelového hřiště na

Rohožníku — vzhledem kobavám okolních obyvatel se zvolil jiný povrch hřiště (tiché

dopadové plochy), objednalo se nad rámec původního záměru speciální iajnování na

různé sporty, box na ukládání věcí, vyšší zasíťování hřiště atd.

Projekty, které vyhrály hlasování v rámci participativního rozpočtu 2022 tajemnice

komise zatím nezveřejnila, a to z důvodu, že nejprve musí být informovaní radní MČ, což

proběhne na zasedání rady dne 19. 7. 2022.
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3. Den bez aut 2022 — představení formy osvětové akce + diskuse 5 členy komise

Proběhla diskuse na téma formy pořádání této osvětové kampaně. Komise se shodla, že

je vhodné udělat vícedenní akci, nikoliv pouze jednodenní. Akce by probíhala vtermínu

19. 9. - 22.9.2022.

Padly dva návrhy formy:

1) Individuální kvíz (návrh tajemnice komise) — po Újezdě by byly rozmístěny kvízové

otázky pro děti jdoucí do školy pěšky/na koloběžce/na kole. Po splnění kvízu by

závěrečný den obdržely odměnu.

2) Třídní soutěž (návrh pana Růžičky) — třídy by soutěžily mezi sebou, která ze tříd by

měla nejvíce nemotorových příjezdů do školy. Možná forma kontroly - Whats up

skupina, kde by se sdílely fotky/informace. Vzhledem ktomu, že tato forma by

byla organizačně hlavně v rukou školy, tajemnice komise návrh prodiskutuje

s ředitelem školy.

Členové komise doporučujívariantu č.2.

4. Různé

Starosta navrhl udělat osvětu na téma, aby se občané nebáli vytočit telefonní číslo

156 a nahlásit na policii, pokud se někde děje něco nekalého. je možné tak učinit

anonymně a policie nesmí s nikým sdílet telefonní číslo.

Paní Danielová navrhla, že by bylo dobré tuto osvětu učinit formou rozhovoru se

strážníkem a článek uveřejnit ve zpravodaji.

Termín příštíhojednání komise bude dohodnut po prázdninách.

Zasedání komise se konalo dne 13.7.2022 od 16:38 do 17:20 hod.

   

Zapsala a vyhotovila dne 13. 7. 2022 — tajemnice komise Helena Gryčová

Ověřil, dne Z-Égépředseda komise p. Petr Duchek.
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